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 Info fra leder / Referatsaker 
 Sammendrag: 

1. Sulis 1907. 10. oktober viste Fagforbundet Orkland filmen om opprøret i 
Sulitjelma 1907. Det var 116 registrerte påmeldte til forestillingen, 97 
registrert ved inngangen. Det har vært gode tilbakemeldinger på filmen. 

2. Kommunalkonferansen 5.-6. juni 2024. De som ønsker å delta melder ifra 
til leder, så får de tilsendt påmeldingslenke.   

3. Repskapsmedlemmer og HTV deltok på tariffkonferanse og repskapsmøte 
på Stjørdal 17.-19. oktober. Tariffkrav som har kommet med innspill fra 
medlemmene ble presentert. Det ble gjort en prioritert utvelgelse av 
innkomne forslag, som sendes til landsstyret. Dette gir grunnlaget for 
hovedoppgjøret til vårens lønnsforhandlinger. Til repskapsmøte ble det 
orientering, gjennomgang av blant annet pensjon, særaldersgrens, KL*AR, 
klubbledere / tillitsvalgte sitt arbeidsverktøy. Det er et digitalt verktøy som 
gjør det lettere for klubbledere å holde oversikt over sine medlemmer og 
saker. Oppsummering etter valget. Informasjon om lærlingepatruljen. 
Oppsummering om medlemsutviklingen. Det er en nedgang i antall 
yrkesaktive. Dette medfører at fagforbundet mister tariffmakt. Det blir 
satt stort fokus på verving i tiden som kommer.   

4. Områdemøte. Fagforbundet Orkland har fått ansvaret å huse områdemøte 
den 29. november. Det kommer program og invitasjon fra fylket. Det blir 
bedriftsbesøk, middag, så møte kl. 17.00.    

5. Yrkesseksjonsleder ønsker tilbakemelding fra klubbleder-samlingen vi 
hadde på Hovde gård.   
«Det er flott å at dere "holder tråden" i dette temaet, viktig å repetere litt. 
For å komme møte alle deltagerne best mulig, og mest mulig på deres 
ståsted er det noen spørsmål som jeg håper dere kan gi tilbakemelding 
på.   
Hvordan har fagforeningen jobbet siden forrige samling, hva har dere 
lykkes med? Og hva er det som er mest utfordrende nå? Er det noe dere 
tror er årsak til at det er evt utfordringer?»  

6. Reglement for å behandle pluss-timer. Orkland kirkelige fellesråd har et 
reglement fra 2016 som ikke er bra. Det må sjekkes ut med sentralt eller 
kompetansesenteret for videre behandling. Vedlegg blir fremlagt i 
styremøte.   

7. Plasstillitsvalgte/klubbleder. Det ble i sak 12/23 og ref. sak. 25.04.23 
snakket om tillitsvalgstrukturen. Slik det har vært så har klubbleder / 
tillitsvalgt hatt ansvar for sine medlemmer i sin yrkesseksjon. Dette har 
ført til manglende oppfølgning, og usikkerhet blant medlemmene. På en 
arbeidsplass kan det være flere yrkesgrupper som jobber, så da kan de 
som ikke har en tillitsvalgt i sin gruppe også føle seg utenfor. For å komme 
den nye klubbstrukturen i møte så må den klubbleder / tillitsvalgt på et 
arbeidssted representere alle yrkesgruppene som er organisert i 
Fagforbundet. Dette medfører at alle på et arbeidssted har en klubbleder 
som har tilhørighet på samme plass. Ved gjenvalg eller nyvalg så må den 
klubblederen være klar over at han/ henne skal bistå alle, uansett 



 
yrkesgruppe. Det er fagforeningens sitt ansvar at klubbledere / tillitsvalgte 
fungere i sin rolle jf. §§11.1.4, med henvisning til §§11.5.2 avsnitt 3, og 
11.7.   

8. Arbeidstids-/permisjonsreglement: Kommet innspill på endring av noen 
punkter. Revidert inn en del endringer i nytt forslag til reglement. 

 

       

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Elisabeth Opphaug 

Jan Arne Øberg 

Nina Olsen 

 

  Forslag til vedtak: 

 Til orientering. 
__________________________________________________________________________ 
 
40/23  Regnskap / budsjett 
  Sammendrag: 

Gjennomgang av regnskap pr 30.09.23.  
 

  Følgende hadde ordet: 
  Jan-Rune Erlandsen 
   
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar saken til orientering. 
 

 
41/23 Medlemsoversikt 
 Sammendrag: 

Medlemsstatistikken ligger inne på vårt område i Teams.   
Det er en nedgang i antall yrkesaktive både lokalt og fylkesvis. Vi må ha større 
fokus på verving, og beholde medlemmer som vi allerede har. Mange bytter 
fagforening etter endt læretid. Vi må jobbe for at de fortsatt blir i 
fagforbundet selv om de blir sykepleiere eller lærer.    

  
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 

__________________________________________________________________________ 
 
42/23  Valg av representant til administrasjonsutvalget 
  Sammendrag: 

Viser til protokoll for valgutvalg:  



 
5/23 Valg av Administrasjonsutvalg  
Møtedato Saknr 1 Valgutvalg 10.10.2023  
Kommunedirektørens innstilling: Ingen.  
Behandling i Valgutvalg 10.10.2023: Forslag: Formannskapet velges som 
Administrasjonsutvalg. Fra tillitsvalgte velges en representant fra LO, YS, UNIO 
og Akademikerne. 
Sitat fra kommunaldirektøren: 
«Jeg ble utfordret på å foreslå representanter fra tillitsvalgte. Mitt forslag da 
var en representant fra hver av hovedsammenslutningene (LO, YS, UNIO og 
Akademikerne) noe som ble enstemmig vedtatt.  
Dette medfører at tillitsvalgte får en plass ekstra enn pr i dag, men jeg 
argumenterte med at det er hensiktsmessig at alle er representert.»  

 
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Nina Olsen 
         
  Forslag til vedtak: 
  Bente Fagerli velges som representant. 
  Vara velges av FO. 
 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 
 
43/23  Evaluering av blåtur 
  Sammendrag: 

Oppsummering fra Blåtur.  

Planlegging til gjennomføring  

Planlegging, kunne ha vært bedre.   

Påmelding. Påmelding til fastsatt dato, og bindende påmelding, adresse for å 

gi grunnlag for transport, må vurderes til neste gang.   

Transport. Buss fra Selva og Orkanger, Taxi fra Krokstadøra. På grunn av 

uvitenhet om hvor mange som var påmeldt fra Meldal, så ble ikke transport satt 

opp der.    

Gjennomføring. Det var mange positive tilbakemeldinger. Det var dårlig 

belysning, og usikker vei til og fra plassen. Det ble ikke meldt forfall fra de 

som ikke kom, så det medførte at vi måtte betale for alle.  

Kostnader.   

Frøseth Østre  kr. 86 110,-  

Orklareiser  kr. 18 565,-  

Nidaros bussreiser kr. 10 965,-  

Trønder Taxi  kr.   3 919,-  

  

Totalt    kr.119 558,-  

Antall påmeldt   97  

Kostnad pr. person. kr.   1 233,-  

 



 
 
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Oda Rønnes Nygård 
  Grete Benum 
  Robert Selnes 
  Nina Olsen 
  Jan-Rune Erlandsen 
             
  Forslag til vedtak: 

Styret tar saken til orientering. Styret tar stilling til om dette prosjektet skal 
videreføres.  

___________________________________________________________________________ 
 
44/23  Innkommende saker 
  Sammendrag: 
   
  Sak 1: 

Har startet på videreutdanning i E-helse, digital samhandling og 

velferdsteknologi.   

Jobber ved psykisk helse og rusarbeid i Orkland.   

Har hatt utlegg på bøker, studieavgift og skulle kjøpt et headset da studiet er 

over nett.   

Ønsker derfor å søke stipend for å dekke noen av utgiftene.   

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 

 
  Forslag til vedtak: 

Styret innvilger søknad om stipend på kr. 3000,-  

Medlemmet oppfordres også til å søke fagforbundet sentralt om stipend.   

 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 2: 
Søknad på stønad til reise og opphold ved deltakelse på PAS-konferanse i 

Sandefjord 16. og 17. november 2023   

  

Her er litt om studiet, PAS, Positivt atferdsstøtte som et rammeverk for å skape 

meningsfulle liv gjennom økt livskvalitet.   

    

PAS-studiet er en fagskoleutdanning som går over ett år, oppstart i september 

2023 med en skoledag i Tr.heim hver uke, en praksisperiode ved egen avdeling 

på våren og studiet avsluttes med en skriftlig eksamen som skal forsvares 

muntlig i juni 2024. Utdanningen har som overordnet mål å utvikle studenter til 

reflekterte yrkesutøvere med høy yrkesetisk standard som tar initiativ til å 

planlegge, organisere og  iverksette tiltak i samarbeid med tjenesteytere og 



 
brukere. Etter endt utdanning er formålet at det skal være etablert et grunnlag 

for livslang læring og kontinuerlig omstilling med et utviklet blikk, samt å 

kunne vise forståelse for og ha innsikt til nyervert kunnskap. 

Fagskoleutdanningen har som mål å sikre den enkeltes, samfunnets og 

arbeidslivets behov for ny kompetanse som er i tråd med nye oppgaver og 

utfordringer inne helse- og oppvekst.   

Studiet gir 30 studiepoeng da AOF har et samarbeid med universitet/ høyskole 

ved tanke på pensum.   

    

Konferansen i Sandefjord er uavhengig av studiet, men det er innenfor det 

samme nettverket og tenker at konferansen kan være en mulighet til og bygge 

et bredere nettverk med kunnskap.    

Fagpersoner/ -profesjoner innen bo- og miljø jobber daglig med positiv 

atferdsstøtte, men er kanskje ikke bevist nok på hvordan vi jobber med det. 

PAS-studiet skal lære oss hvordan vi praktiserer positiv atferdsstøtte mer 

strukturert, at vi har noen grunnpilarer å støtte oss på hvordan vi kan 

tilrettelegge for best livskvalitet og meningsfulle liv.   

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 

Forslag til vedtak: 
Styret innvilger søknad om støtte til reise og opphold til konferansen på inntil 
kr. 7000. Sum utbetales mot fremlagte kvitteringer. Reisekostnader som buss, 
tog eller fly dekkes (privatbil dekkes ikke). 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 3: 
Søknad om støtte til semesteravgift.  

Jeg tar videreutdanning i Psykisk helsearbeid på Medlærn nettbasert skole. Jeg 

er i andre og siste året nå. Vi hadde ikke semesteravgift før nå. Blir ferdig 

sommeren 2024. Søker om å få dekt semesteravgift for høst 2023 og vinter/vår 

2024. kr. 500,- pr. semester.     

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret innvilger søknad om støtte til semesteravgift for 2023, mot fremlagt 
kvittering. Søknad for 2024 må sendes neste år. 
 
VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 
 
Sak 4: 
Jeg søker på lokalt stipend hos dere i Fagforbundet.  



 
Jeg er ansatt i Orkland kommune, bo og miljø i Lensvik. Er også PTV på 

Myrantunet.  

Fortiden tar jeg fagskole gjennom NKI som saksbehandler ved siden av jobb. 

Studie er spennende og lærerrikt, jeg ser mye av saksbehandlerrollen i egen 

jobb når det kommer til vedtakene som vi i Myrantunet jobber etter. Etter endt 

studie ser jeg for meg at dette er en utdanning som kommer godt med og blir et 

kompetanseløft i kommunen.   

 
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret innvilger søknad om stipend på kr. 3000.  
Medlemmet oppfordres også til å søke fagforbundet sentralt om stipend.   
 

VEDTAK: 
Forslag enstemmig vedtatt. 

___________________________________________________________________________ 
 

45/23  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


